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Protokół Nr XLI/18 

z XLI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 30 stycznia 2018 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 13:00 otworzył  

XLI sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał radnych i gości. Następnie oświadczył, że zgodnie   

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Radny nieobecny: Andrzej Borowy. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Wicestarosta Pilski Stefan 

Piechocki, Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Burmistrz Łobżenicy 

Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy 

Anna Gryniewicz, Dyrektor Centrum Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek 

Połczyński, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Alicja Wenda, Radca Prawny 

Marcin Paliwoda, Kierownik Posterunku Policji w Łobżenicy Rafał Kozłowski, sołtysi, 

mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

 

Zaproszenie na sesję, listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią 

załączniki nr 1-4 do protokołu. 

Materiały na sesję oraz podjęte uchwały stanowią załączniki nr 5-23 do protokołu. 
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Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami przesłano radnym porządek obrad XLI sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy.  

Wnioskował o zmianę treści piętnastego punktu porządku obrad. Po zmianie otrzymałby on 

następujące brzmienie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowych położonych przy ul. Złotowskiej 19 w Łobżenicy, stanowiących 

własność Gminy Łobżenica. 

Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać w kwestii porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

W imieniu Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej wnioskował o wycofanie  

z porządku obrad punktu jedenastego dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w Kościerzynie Małym, 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

 

O godzinie 13:05 do sali obrad przybył Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy, 

powiększając liczbę radnych do 15 osób. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad punktu 

jedenastego. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie zmianę treści czternastego punktu porządku obrad. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja   

Poddał pod głosowanie porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami.   

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła zmieniony 

porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów, wraz z liczbą punktów, branych pod 

uwagę podczas przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego do publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych oraz 

publicznych innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę 

Łobżenica.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do 

klas pierwszych publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Łobżenica.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego przez uczniów w publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Łobżenica.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Walentynowie, stanowiącej własność Gminy Łobżenica.  
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. Wyrzyskiej 2 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. Sportowej 18 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. A. Mickiewicza 3 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. Złotowskiej 19 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/128/16 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r., w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy Łobżenica.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Łobżenica - rejon ul. Targowej.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2018 roku.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2018-2034.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 

rok.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2018 rok.  

21. Przedłożenie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2018 rok. 

22. Przedstawienie sprawozdań z prac Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

Komisji Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Komunalnej w 2017 r. 

23. Interpelacje, zapytania radnych. 

24. Wolne głosy i wnioski. 

25. Zakończenie obrad sesji. 
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Ad. 3 Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w dniu 22 grudnia 2017 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXXIX/17 z sesji w dniu 22 grudnia 2017 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XXXIX/17 z sesji w dniu 22 grudnia 2017 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w dniu 29 grudnia 2017 r. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XL/17 z sesji w dniu 29 grudnia 2017 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XL/17 z sesji w dniu 29 grudnia 2017 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos odnośnie sprawozdania Pana Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Poruszył kwestię projektu „Gmina Łobżenica stawia na edukację”. Zapytał, dlaczego wśród 
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placówek oświatowych, które biorą udział w projekcie, brakuje szkoły w Dźwiersznie 

Małym. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że składane były dwa projekty. Oznajmił: „Jeden projekt składały trzy szkoły 

łącznie, a drugi projekt składała szkoła podstawowa w Dźwiersznie oddzielnie i ten projekt 

niestety przepadł, ale w tym obecnym projekcie szkoła w Dźwiersznie być może zmieści się  

z klasami siódmymi”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Mam do Pana Burmistrza taką sprawę. Chodzi o to, aby na przyszłość, jeżeli 

Pan powołuje jakieś zespoły, kapituły, aby Pan również zasięgnął opinii Samorządu 

Mieszkańców i Klubu Radnych”.  

Następnie zapytał: „Czy przystąpiono do uzupełnienia dokumentacji na naprawę tych dróg, 

które zostały zrobione, o których wnioskowałem na sesji 29 grudnia ? Czy została zlecona 

dokumentacja do poprawienia do odpowiedniego biura projektowego ? Jeżeli zostało to 

zlecone, kto to naprawia i czy są już konsultacje z rolnikami ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poruszył kwestię stanu dróg gminnych. Stwierdził, że sytuacja w chwili obecnej nie jest 

łatwa. Wiele dróg jest nieprzejezdnych. Poinformował, że minionej nocy jedna z dróg  

w Trzeboniu „właściwie uległa całkowitemu zniszczeniu”. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że „telefonów, interwencji jest mnóstwo”. Oznajmił: 

„Powołaliśmy dzisiaj zespół. To nie jest zespół kryzysowy. To jest zespół sytuacyjny. Był 

przedstawiciel spółki wodnej. Byli przedstawiciele tutaj urzędu Pan Piotr Andershon, Pani 

Magda Gdaniec, Jonasz Sikorski. Strażacy”. Kontynuował: „Wszystkie informacje dotyczące 

interwencji, trudnych sytuacji proszę kierować do Jonasza Sikorskiego, do mnie, do Pana 

Burmistrza Lewandowskiego i do Pana Prezesa Wasiaka przez dwadzieścia cztery godziny”. 

Pan Burmistrz powiedział, że podejmowane są działania „czysto interwencyjne, żeby drogi 

były przejezdne, żeby przede wszystkim schodziła woda”.  

Poinformował o zamiarze podjęcia w niedługim czasie poważnych rozmów ze spółka wodną. 

Stwierdził: „Musimy ustalić pewien system działania. To jest trudne, bo to dotyczy rolników, 

to dotyczy przepustów, to dotyczy Zarządu Dróg Powiatowych i to dotyczy również spółek 

wodnych”. 
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Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że po konsultacji z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej ustalono, że komisja ds. opiniowania przyznawania nagród „Łobżenickie Dziki” 

powinna składać się z Prezydium Rady oraz Przewodniczących Komisji Rady.  

Powiedział: „Ta kapituła może przeróżnie wyglądać. To mogą być przedstawiciele Rady, 

organizacji pozarządowych, stowarzyszeń. Może być bardzo szeroka, ale ja już to 

przerabiałem w poprzednich latach i wiem, ile było kontrowersji, ile było niezadowolenia  

i Łobżenicki Dzik stawał się karą, a nie nagrodą”. 

Włodarz Gminy oznajmił również, że zostało wystosowane pismo do Pana Ireneusza 

Stawiszyńskiego, w którym określono „o jakie elementy ma uzupełnić dokumentację”. Dodał, 

że prace są w trakcie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Burmistrza 

Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym.. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad. 5 Wystąpienia zaproszonych gości  

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Złożył życzenia noworoczne. Poinformował, że problemy związane z nadmiarem wody 

występują na terenie całego powiatu. Oznajmił, że w związku z powyższym powołuje się tzw. 

sztaby doraźne.  

Stwierdził: „Przez ostatnie lata, gdzie mówiliśmy o latach suchych, o stepowieniu 

Wielkopolski, zapomnieliśmy o systemach drenarsko-melioracyjnych”. Kontynuował: „Te 

systemy muszą być spójne, czyli to musi działać razem. (…) Dzisiaj mamy takie sytuacje, że 

wiele systemów nie działa, a któryś zadziała i zaczyna zalewać obszar miejscowości czy 

obszar gruntu”. 

Następnie Wicestarosta Pilski oświadczył: „Myślę też, że bardzo niekorzystnie się stało też to, 

że od 1 stycznia, proszę Państwa, mamy Wody Polskie. To jest problem, który nam teraz się 

odbije, bo w trudnej sytuacji zreorganizowano system zarządzania melioracją”. Powiedział:  

„W trudnej sytuacji, gdzie teraz właśnie mamy ten problem, że trzeba podjąć decyzję 
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administracyjną, gdzie trzeba wydać środki ekonomiczne, które mają Wody Polskie, no nie 

ma kto tego zrobić i w zasadzie to wszyscy mówią Wójt, Rada, Starosta, Rada Powiatu, a my 

w zasadzie jesteśmy poza tym już teraz”. 

Poinformował, że Starostwo Powiatowe nie wydaje już pozwoleń wodno-prawnych.  

Pan Wicestarosta poruszył kwestię przebudowy drogi Kruszki-Kijaszkowo. Powiedział: 

„Inwestycja w toku i wykonawca nie chce dalej wchodzić, bo mówi: ja tam nie wjadę”. 

Dodał: „On wjedzie i nawet nie może zrobić podsypki, bo takie koleiny tworzy, że to 

wszystko wychodzi do góry”. 

W dalszej części wypowiedzi Wicestarosta Pilski poinformował, że w 2018 r. nową nakładkę 

asfaltową mają otrzymać następujące odcinki dróg: 

- Trzeboń-Liszkowo, 

- Łobżenica - ul. Ks. Raczkowskiego, 

- Fanianowo-Dębno, 

- Witrogoszcz-Dźwierszno Małe. 

Wartość powyższych zadań to kwota około 550 tys. zł. 

Oznajmił, że w 2018 r. planowana jest budowa chodników w Dźwiersznie Małym i przy  

ul. Ks. Raczkowskiego w Łobżenicy. Powiedział: „Na ostatniej sesji wpisaliśmy w WPI 

projekt chodnika z Górki Klasztornej w kierunku Wiktorówka”.  

Pan Wicestarosta poinformował: „Te wszystkie elementy, które przewidzieliśmy, będziemy 

chcieli do września wykonać”.  

Stwierdził: „Na pewno nie jest to czego Państwo może oczekiwali. Ja mówię otwarcie. Są to 

możliwości i zdolności Powiatu, które w tym roku są przewidziane”. Powiedział, że dwie 

gminy w powiecie pilskim wymagają szczególnej troski: Łobżenica i Szydłowo.  

Poinformował, że inwestycje Powiatu Pilskiego zaplanowane na terenie Gminy Łobżenica  

w 2017 r. zostały zrealizowane w 100%. Dodał: „Ten rok będzie bardzo skomplikowany, bo 

już wiele wypowiedzi, gości Państwa na sesji zwracało mi uwagę, że tam woda stoi, że tam 

nie odpływa. (…) Musimy na to reagować od razu”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zwrócił uwagę na sytuację przy posesji nr     w Liszkowie. Powiedział: „Woda stoi z jednej 

strony, z drugiej strony i szosa jest zalana”. Dodał: Rolnik „zrobił sobie wjazd na pole gdzie 

mu się podoba. Ma wjazd z domu na pole, nie wjeżdża tam. Dziesięć metrów od domu zrobił 

sobie przejazd. Mógł włożyć rurę. Nic nie włożył”. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Zapytał, czy w budżecie Powiatu są środki na budowę chodnika w Ferdynandowie. 

Powiedział, że w miejscowości tej mieszka 170 osób. 

Zwrócił również uwagę na zły stan drogi powiatowej w Topoli. Wnioskował o jej remont. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poprosił Pana Wicestarostę o rozważenie budowy chodnika w Ferdynandowie. Oznajmił, że 

„chodnik w Ferdynandowie to jest 135 m”. Dodał, że realizacja tej inwestycji poprawi 

bezpieczeństwo pieszych. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy poinformował: „Złożyliśmy wniosek o współfinansowanie 

dokumentacji na odprowadzenie części wody z Wiktorówka do Jeziora Sławianowskiego”. 

Poprosił Wicestarostę Pilskiego o pilotowanie tej sprawy. 

 

Pan …                        ………. 

Powiedział, że na zakręcie drogi powiatowej w Dźwiersznie woda cały czas przelewa się 

przez jezdnię. Dostrzegł potrzebę wykonania w tym miejscu przepustu. 

Oznajmił: „Na żniwach już nie skoszono wszystkich zbóż ze względu na stagnującą wodę na 

polach, a teraz się jeszcze bardziej ta sytuacja pogarsza i na to wpływ mają właśnie te 

czynniki obiektywne i subiektywne, o których tu było mówione. Na pogodę nie mamy 

wpływu, ale subiektywnie możemy coś poprawić”. Stwierdził: „Najważniejsze jest to, żeby 

przede wszystkim zapobiegać takim sytuacjom, żeby się woda nie zbierała”. Ważną kwestią 

jest również jakość prac wykonywanych na drogach. 

Pan …                ………. zwrócił się do Burmistrza Łobżenicy: „Na pewno ci, którzy 

dokumentację sporządzali na drogę powinni wiedzieć, że jeśli z dwóch stron jest spadek, to na 

dole będzie potrzebny przepust, a oni tego nie zrobili. Mam na myśli drogę” z Izdebek do 

Ferdynandowa. 

Potwierdził zły stan drogi powiatowej w Topoli. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Odniósł się do słów Pana …                ……       ….. Powiedział: „My nie robimy rowów przy 

drogach do odwadniania pól. Rowy przy drogach są do odwadniania drogi, a przy takim 

naporze wody jaka jest na polach i przy takiej sytuacji urządzeń no to każdy rów, szczególnie 

świeży, ulegnie zniszczeniu i tak się stało też w Ferdynandowie”. 

 



 10 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Stwierdził: „Zapomniano o melioracji, że na to są potrzebne pieniądze”. Powiedział, że ważną 

kwestią jest czyszczenie rowów przy drogach. 

Oznajmił, że na drodze z Witrogoszczy do Dźwierszna Małego jest „łata na łacie”. Zwrócił 

się do Wicestarosty Pilskiego: „Chciałbym usłyszeć co Pan w tym roku właśnie tam by chciał 

zrobić ?” Zapytał, dlaczego nie można położyć nowej nakładki asfaltowej na odcinku 1 lub 2 

km i mieć „na 25 lat spokój”.  

Następnie Radny Andrzej Borowy powiedział: „W budżecie mamy problem. Drogi 

rozjechane wszędzie”.  

Wyraził również zadowolenie z powodu tego, że zostanie „zrobiony” chodnik w Dźwiersznie 

Małym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Dostrzegł potrzebę poprawy odwodnienia na skrzyżowaniu drogi Wiktorówko-Walentynowo 

z drogą prowadzącą do Piesna. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Zenon Hoppe 

Zgłosił zastrzeżenia do trwałości napraw cząstkowych dróg powiatowych wykonywanych 

przez „Pana z Wysoczki”. Stwierdził: „Skanska jak zrobiła to te drogi są dobrze zrobione. 

Raz zapłacić, a dobrze i nie będzie potrzeby robić po cztery razy tej samej dziury w roku”. 

Zgłosił również uwagi do odśnieżania dróg powiatowych. Poinformował, że podczas 

przejazdu przez Dębno pług był podniesiony. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Poruszył również kwestię odśnieżania dróg powiatowych na terenie Gminy Łobżenica. 

Powiedział: „Wykonawca do tej pory odśnieża tylko jeden pas ruchu”. Oznajmił: „Po 

interwencji mojej można było odśnieżyć drugi pas jezdni”. Potwierdził informację przekazaną 

przez Radnego Zenona Hoppe na temat podniesionego pługu. 

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Nawiązał do kwestii poruszonej przez Radnego Edmunda Szcześniaka. Poinformował: „Jeżeli 

rolnik chce wjechać na pole to powinien wyznaczyć jedno miejsce i w tym miejscu zrobić 

przepust, jeżeli jest rów”.  
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Powiedział: „W tym przypadku jutro wyślę patrol, żeby sprawdził jak to jest. Nie może być 

sytuacji, gdzie rów ma spływ i jest woda zatrzymana przez przepust, który sobie ktoś wykonał 

na własną rękę, bez rur”. Dodał, że kara za zajęcie pasa drogowego może być wysoka. 

Oznajmił: „O tym Ferdynandowie trzeba myśleć i może w ciągu roku by się dało to załatwić”.  

Pan Wicestarosta poinformował, że łączna długość nowych nakładek asfaltowych na drogach 

powiatowych na terenie Gminy Łobżenica w 2018 r. ma wynieść ponad 1 700 m. Powiedział: 

„Zgadzam się z tym tematem Witrogoszcz-Dźwierszno Małe, bo o tym rozmawialiśmy nawet 

z Burmistrzem, że tam te 200 m to nie załatwi sprawy, dlatego była prośba, żebyście wy 

zadecydowali, gdzie zdjąć, a tam dołożyć”. Dodał: „Ja mówię o długości 1 700 m i tego nie 

mogę przekroczyć, ale możemy manipulować, gdzie jest bardziej ważne”. 

Następnie Wicestarosta Pilski poinformował, że „w ramach bieżącego utrzymania 

podejdziemy” do tematu zgłoszonego przez Pana …                …  …       ….. 

Oznajmił, że rowy przydrożne nie są rowami melioracyjnymi. Powiedział: „Często 

świadomość rolników jest taka, że wody spływające do rowu to jest rozwiązanie dla nich. 

Nie. To nie jest rozwiązanie dla Państwa, bo możemy wydać zakaz spuszczania wody do 

rowu, który nie ma odpływu”.  

Oświadczył: „Są takie sytuacje, jadąc tu do Państwa, pole zdrenowane, studnie rewizyjne  

i wszystko zalane. To ja się pytam. Gdzie jest właściciel tego gruntu i właściciel tej drenarki ? 

Teraz ta woda wylewa mi się na jezdnię to ja mam teraz ją pompować i brać 

odpowiedzialność za to. Nie. Nie może tak być”. 

Wicestarosta Pilski oznajmił: „Pan Burmistrz podniósł temat projektu. Czasy się zmieniły 

Panie Burmistrzu. Jak były WZIRy można było w ten sposób rozmawiać. Dzisiaj są Wody 

Polskie i jest zupełnie inna mowa”. 

Następnie Pan Wicestarosta poinformował, że brakuje chętnych na remonty dróg 

powiatowych, ponieważ kwota, którą „Powiat przeznacza na remonty jest tak niska, że 

wykonawca nie ma ciągłości roboty”.  

Powiedział: „Podobnie jest proszę Państwa z zimowym utrzymaniem. Ja w ubiegłym roku 

stałem przed faktem, że nie miałem chętnego na utrzymanie zimowe dróg. Firma poniosła 

jeden rok straty, drugi rok straty, bo były zimy bardzo korzystne dla nas. W tym roku jest 

odwrotnie”. Oznajmił, że Powiat wydał już 90% środków zaplanowanych na zimowe 

utrzymanie dróg. Poinformował, że utrzymanie stanu nie ślizgowego na 100 z ponad 400 km 

dróg powiatowych to wydatek 47 tys. zł za jednorazowy wyjazd.  

Wicestarosta Pilski oświadczył: „Przy odśnieżaniu oczywiście wchodzi w grę wtedy cała ilość 

i potwierdzam, że nie jestem zadowolony z wykonawcy. Będziemy rozważali różne inne 
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warianty”. Pan Wicestarosta poinformował, że podczas podróży służbowej do Łobżenicy 

zwrócił uwagę na to, że droga nie została odśnieżona na całej szerokości.  

Powiedział, że zdaje sobie sprawę ze złego stanu dróg powiatowych na terenie Gminy 

Łobżenica. Stwierdził, że remonty dróg utrudnia ich słaba podbudowa. Oznajmił, że „to co 

robimy to jest doraźne działanie, ale na to nam pozwalają tez pieniądze”. Poinformował, że 

Powiat Pilski odtwarza około 10 km nakładek asfaltowych rocznie, a gmin jest dziewięć. 

Realizowane są również inne inwestycje drogowe. 

Pan Wicestarosta poprosił Przewodniczącego Rady Miejskiej o podanie przyczyny 

problemów na skrzyżowaniu drogi Wiktorówko-Walentynowo z drogą prowadzącą do Piesna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, że na drodze powiatowej prowadzącej do Piesna została położona nowa 

nakładka asfaltowa, na odcinku o długości 200 m. Oznajmił, że po wykonaniu tej inwestycji 

podniósł się poziom drogi i „woda leci do samego skrzyżowania i przelewa się na samym 

skrzyżowaniu przez asfalt”. 

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Powiedział: „Ja to rozumiem. My do tego podejdziemy”.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Zapytała, co przez dwadzieścia lat obecności Polski w Unii Europejskiej zostało zrobione dla 

rolników. Oświadczyła: „Mam przykład z Zachodu. Tam rolnik dojeżdża do swojego pola 

asfaltem, a przez każdą wioskę jest piękny chodnik z dwóch stron i asfalt i w ogóle nie 

rozumiem, że państwo położyło nacisk na wielkie inwestycje jak Stadion Narodowy  

w Warszawie, gdzie w ogóle nie jest wykorzystywany w 100%, a zostawia ludzi takich jak 

tutaj dzisiaj siedzących samych z tymi problemami”. 

 

Sołtys Wiktorówka Franciszek Kapeja 

W imieniu mieszkańców Wiktorówka podziękował za zmianę oświetlenia w tej miejscowości. 

Poinformował, że mieszkańcy Wiktorówka zwieźli kamienie w jedno miejsce. Następnie 

zostały one skruszone. Dodał, że materiał ten nie został jeszcze wykorzystany. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Ogłosił przerwę w obradach. 

 

O godzinie 14:05 salę obrad opuściła Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesława Sikorska, 

zmniejszając liczbę radnych do 14 osób. 

 

Po przerwie w obradach. 

 

Ad. 6 Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rafała Tomalę. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę celowości i zasadności 

wydatkowania środków w Gminnym Centrum Kultury. Oznajmił, że komisja zapoznała się ze 

sprawozdaniem rocznym z wykonania planu finansowego GCK za 2016 rok oraz ze 

sprawozdaniem z poniesionych wydatków i uzyskanych wpływów na organizację Naturaliska 

2016. 

Powiedział, że Naturalisko składało się z kilku imprez: Targu Twórców - Razem z nami, 

turnieju sołectw, zawodów konnych i pokazu historycznego. Poinformował, że komisja nie 

stwierdziła naruszenia dyscypliny finansowej przy organizacji Naturaliska. 

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oznajmił, że w 2016 r. Gminne Centrum 

Kultury wspólnie z Gminą Łobżenica, sołectwami, LZS, parafiami i innymi instytucjami 

zorganizowało 56 wydarzeń, a w roku poprzednim 51.  

Powiedział, że GCK opiekuje się stadionem miejskim. Zwrócił uwagę na małą liczbę imprez 

organizowanych na kortach tenisowych. Poinformował, że duże zużycie wody na stadionie 

spowodowane było awarią. 

Radny Rafał Tomala oznajmił również, że Komisja Rewizyjna wypracowała następujące 

wnioski: 

1. Prowadzić działania w kierunku uściślenia i rozszerzenia współpracy z organizacjami  

i związkami, w tym celu wprowadzać do harmonogramów wspólne działania np. 

organizowane imprezy, koncerty, spotkania, turnieje np. tenisa ziemnego czy 
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stołowego, kometki, piłki siatkowej w ramach np. Naturalisko i innych cyklicznych 

imprez. 

2. Rozważyć możliwość powołania koordynatora ds. sportu i rekreacji. 

3. Prowadzić działania w kierunku pozyskiwania sponsorów do organizacji imprez  

i udziału znanych wykonawców. 

4. Rozważyć możliwość propagowania materiałów filmowych w innej dostępnej stacji 

TV celem osiągnięcia większej liczbie mieszkańców gminy dostępu do informacji  

z imprez. 

5. Rozważyć konieczność zamontowania dodatkowego wodomierza na stadionie 

miejskim. 

6. Zaktywizować działania w okresie wakacji i ferii na stadionie miejskim. 

7. Rozważyć możliwość propagowania materiałów filmowych w innej dostępniejszej 

formie lub tylko przy pomocy prasy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Chciałbym uściślić sprawę związaną z tą telewizją”. Poinformował, że na 

wyemitowanie programu zostało wydane 7 995 zł - „to wykonywała telewizja Asta”. 

Oznajmił: „Biorąc pod uwagę to, że nie wszyscy mieszkańcy naszej Gminy korzystają z łączy 

internetowych czy telewizyjnych telewizji Asta, dostęp do tego programu jest w pewnym 

sensie ograniczony”. Dodał: „Chodzi o to, żeby ewentualnie rozważyć możliwość. Albo oni 

jeżeli robią program, żeby to było szersze pokazanie przez media, względnie takie media 

zaangażować, które będą mogły tą rzecz nam pokazać”.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Przytoczyła fragment protokołu Komisji Rewizyjnej: „Komisja stwierdza zbyt dużą 

interwencję organu prowadzącego w pracę zespołu Centrum. Widoczne to jest podczas 

organizowanych imprez. Każda impreza powinna mieć przygotowany scenariusz i na jego 

podstawie powinna być realizowana. Za to odpowiada bezpośrednio Dyrektor GCK. 

Ingerencja osób innych wprowadza zamęt i zamieszanie”. 

Oznajmiła, że Pani …                wraz z Panem …                   od lat występują  

w Gminnym Centrum Kultury, poświęcając swój wolny czas. 
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Poruszyła kwestię jarmarku bożonarodzeniowego. Poinformowała: „Był plan, kto kiedy ma 

występować. Oni zostali przesunięci na sam tył, o godzinie już dziewiętnastej”. Powiedziała, 

że nie jest to w porządku.  

Następnie Radna Bronisława Mazurek nawiązała do sytuacji, która miała miejsce podczas 

finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Poinformowała, że plan występów był 

następujący: „Pani …          dwie piosenki, Pan …            dwie piosenki, Pani …          później  

z Panem …              mieli śpiewać w duecie”. Powiedziała: „Oczywiście zostali odsunięci. 

Tak samo jak zostały odsunięte dzieci, które śpiewały. Nie pozwolono im dokończyć i wszedł 

z …                Pan Burmistrz. Bardzo dobrze, że Pan Burmistrz się udziela i robi dla tej 

Gminy to co uważa za stosowne, ale nie może być tak, że tylko liczy się Pan Burmistrz i nikt 

więcej. Pamiętajmy o tym, że prezesem, dyrektorem, burmistrzem się bywa, a człowiekiem 

jest się zawsze”. Dodała, że Pani …          w tym momencie opuściła finał WOŚP. 

W dalszej części wypowiedzi Przewodnicząca Samorządu Mieszkańców poinformowała, że 

Pani …          oraz Pan …              zrezygnowali z pracy na rzecz Gminy Łobżenica, ponieważ 

nie chcą być ciągle traktowane po macoszemu. 

Radna Bronisława Mazurek przypomniała, że Dyrektorem GCK jest Pani Alicja Wenda. 

Odpowiada ona za pracę tej jednostki. Stwierdziła: „Jeżeli Pani Alicja Wenda ułoży program 

występów, to proszę się tego trzymać”. Dodała: „…      . Ja cię przepraszam w imieniu 

własnym. Nie wiem czy zrobi to Pan Burmistrz, ale jest mi przykro, że musimy żyć w takiej 

małej społeczności, a tak się traktujemy”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył: „Przede wszystkim w mojej pracy staram się być człowiekiem”. Powiedział: 

„Nie mam żadnego wpływu kiedy kto śpiewa proszę Panią. Jeżeli Pani czyta tutaj o ingerencji 

to ja jestem zainteresowany scenariuszem każdej imprezy organizowanej przez Gminne 

Centrum Kultury, dlatego, że zależy mi, żeby ta impreza była dobrze zorganizowana. Ja nie 

ustalam godzin, czasu, kiedy kto ma wystąpić, co ma zaśpiewać, ile piosenek ma zaśpiewać. 

To jest Pani odczucie po prostu i myślę, że wynika ono z zupełnie innych rzeczy”. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że organizacją Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy 

zajmowały się Panie Hanna Król-Synoradzka i Lucyna Pufal. Dodał, że „jeżeli chodzi  

o imprezy, które organizuje GCK, to te sprawy organizuje i ustala, kto, gdzie, kiedy, ile, Pani 

Dyrektor Wenda”. 
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Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Powiedziała: „W momencie kiedy Pani …                    śpiewała to Pan Burmistrz z ……     

… … się rozkładali, biegali przed nosem jej. Młodzież przynosiła fanty na tą Wielką 

Orkiestrę Świąteczną. Uważam, że jak występowała, to powinna była chwilę zaczekać  

i zrobić to jak zejdzie ze sceny. Uważam to za niestosowne”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił o uszczegółowienie kwestii zużycia wody i ścieków na stadionie miejskim. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna dysponowała dokumentami. Oznajmił, że zużyto wody 

na kwotę ponad 4 400 zł, a usługa wodno-kanalizacyjna wyniosła 3 988 zł. Dodał: „Nie 

powinno takiej sytuacji być, że tak dużo”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Powiedział, że plan pracy Komisji Budżetu dopiero w dniu wczorajszym został umieszczony 

w esesji, „więc kiedy się mieli radni z tym zapoznać”. Zwrócił się do Radnego Edwarda 

Starszaka: „Pan po prostu zajmował się protokołem Komisji Rewizyjnej, a nie swoimi 

sprawami”. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że w protokole Komisji Rewizyjnej „jest napisane, że były dwie imprezy na 

kortach i to nie załatwia sprawy”. Zapytał, czy komisja zapoznała się z budżetem sekcji 

tenisowej oraz kosztem jednej imprezy.  

Powiedział: „Tu też był taki zarzut, że nagrody wyjeżdżają. No to tak w turniejach bywa, że 

jeżeli się gra i są turnieje i są mecze to nagrody wyjeżdżają, ale są tacy tenisiści co i przywożą 

tutaj nagrody”.  

Następnie Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej oznajmił, że w protokole 

Komisji Rewizyjnej znajduje się sformułowanie o treści: Obsługa dyrygenta i instruktorów 

jest właściwa i nie zauważono nieprawidłowości. Zapytał: „Jak mam rozumieć to zdanie ?” 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Nawiązał do wypowiedzi Radnego Ryszarda Biniaka. Powiedział: „Rozumiem, że komisja 

kierowała się troską o to, żeby te wydatki były racjonalne i rzeczywiście ja się zgadzam z tym 

wnioskiem, że należy tu rozdzielić”.  

Poinformował, że Komisja Budżetu w dniu wczorajszym zatwierdziła plan pracy. Oznajmił: 

„Nie chciałem projektu, który nie był jeszcze przedłożony członkom komisji, przekazywać do 

wiadomości radnym”. Dodał: „Rada otrzymuje tylko do wiadomości ten projekt, więc (...) nie 

uchybiłem swoim obowiązkom w tym zakresie”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział, że wniosek Komisji Rewizyjnej jest prosty: rozważyć konieczność zamontowania 

dodatkowego wodomierza na stadionie miejskim. 

Poinformował, że na „przeróbkę” stadionu Gmina wydała półtora miliona złotych. 

Przypomniał, że podnosił na sesji kwestię, „żeby zaktywizować pracę właśnie na tym 

stadionie, a w szczególności wykorzystać korty”. Powiedział: „My nie mamy pretensji o to, 

że przyjeżdżają do nas inni, ale popatrzmy sobie na przekrój tych zawodników, to się okaże, 

że większość tych zawodników to są zawodnicy spoza naszego terenu, a nasze kadry starzeją 

się, a młodzieży bardzo mało chodzi”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu Komisji Rewizyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół Komisji 

Rewizyjnej. 
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Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów, wraz z liczbą punktów, branych 

pod uwagę podczas przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego do publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych oraz 

publicznych innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę 

Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że projekt uchwały określa zasady przyjęć dzieci do publicznych przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w publicznej szkole podstawowej i innych publicznych form 

wychowania przedszkolnego. Oznajmił, że w przypadku równorzędnych wyników 

uzyskanych na pierwszym etapie postępowania rekrutacyjnego lub jeśli po zakończeniu tego 

etapu jednostki dysponują wolnymi miejscami, rada gminy upoważniona jest do określenia 

kryteriów, branych pod uwagę na drugim etapie, tzw. kryteriów gminnych. 

Dodał, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej rekomenduje podjęcie uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział, że w Gminie Łobżenica nie występują przypadki odmowy przyjęcia dzieci do 

przedszkola lub oddziału przedszkolnego. Oznajmił: „Zapewniamy miejsca dla każdego 

dziecka, które zostanie zgłoszone”. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/329/18 w sprawie ustalenia kryteriów, wraz z liczbą punktów, branych pod 

uwagę podczas przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego do publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych oraz 

publicznych innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę 

Łobżenica. 
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Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym 

do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu ww. uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że w myśl ustawy kandydaci zamieszkali poza obwodem publicznej szkoły 

podstawowej mogą być przyjęci do klasy pierwszej po przeprowadzeniu postępowania 

rekrutacyjnego, jeżeli dana publiczna szkoła podstawowa nadal dysponuje wolnymi 

miejscami. Powiedział: „W postępowaniu rekrutacyjnym są brane pod uwagę kryteria 

określone w powyższej uchwale”. Dodał, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej 

rekomenduje podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/330/18 w sprawie określenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do klas 

pierwszych publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Łobżenica. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego przez uczniów w publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu ww. uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że projekt uchwały zawiera uregulowania odnoszące się do zmienionego stanu 

prawnego za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne i oddziały przedszkolne  

w publicznych szkołach podstawowych oraz zachowuje dotychczas obowiązujące obniżenia 

powyższych opłat. Dodał, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej rekomenduje podjęcie 

uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że opłata dotyczy godzin ponad podstawę programową. Powiedział: „Jest to 

opłata ustalona jednakowo. Jedna złotówka za każdą godzinę. Skutek finansowy dla 

wszystkich rodziców z całej gminy jest wyszacowany na około 15 000 zł”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego przez uczniów w publicznych 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/331/18 w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego przez uczniów w publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Łobżenica. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Walentynowie, stanowiącej własność Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Powiedział, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej przeanalizowała projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej  

w Walentynowie, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. Dodał, że komisja proponuje 

przyjęcie tej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawce do projektu uchwały polegającej na zmianie publikatora 

ustawy o gospodarce nieruchomościami - Dz. U. z 2018 r. poz. 121 z późn. zm. 

 

Radca Prawny Marcin Paliwoda 

Oznajmił, że zmienił się tekst jednolity ustawy o gospodarce nieruchomościami. Powiedział: 

„Tekst jednolity generalnie nie zmienia aktu prawnego. To jest tylko ogłoszenie, że został 

ujednolicony. Nie wchodzą nowe przepisy”. Dodał: „Wiadomo, że projekty są przygotowane 

wcześniej, a u nas prawodawstwo tak działa, że nie wiemy, że tekst jednolity się pokaże”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w Walentynowie, stanowiącej 

własność Gminy Łobżenica, wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/332/18 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej 

położonej w Walentynowie, stanowiącej własność Gminy Łobżenica - z autopoprawką. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowych położonych przy ul. Wyrzyskiej 2 w Łobżenicy, stanowiących własność 

Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawce do projektu ww. uchwały (zmiana publikatora ustawy  

o gospodarce nieruchomościami). 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Oznajmił, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej proponuje przyjęcie uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych położonych przy  

ul. Wyrzyskiej 2 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy Łobżenica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały wraz  

z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/333/18 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. Wyrzyskiej 2 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica - z autopoprawką. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowych położonych przy ul. Sportowej 18 w Łobżenicy, stanowiących własność 

Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Poinformował, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej proponuje przyjąć uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych położonych przy  

ul. Sportowej 18 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy Łobżenica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały wraz z autopoprawką 

(zmiana publikatora ustawy o gospodarce nieruchomościami). 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/334/18 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. Sportowej 18 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica - z autopoprawką. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowych położonych przy ul. A. Mickiewicza 3 w Łobżenicy, stanowiących własność 

Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Oznajmił, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej proponuje przyjąć uchwałę  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych położonych przy  

ul. A. Mickiewicza 3 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy Łobżenica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w powyższej sprawie 

wraz z autopoprawką (zmiana publikatora ustawy o gospodarce nieruchomościami). 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/335/18 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. A. Mickiewicza 3 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica - z autopoprawką. 
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Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowych położonych przy ul. Złotowskiej 19 w Łobżenicy, stanowiących własność 

Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował o autopoprawce do projektu ww. uchwały polegającej na zmianie tytułu, 

zmianie publikatora ustawy o gospodarce nieruchomościami oraz skorygowaniu błędu 

pisarskiego w załączniku z wykazem lokali mieszkalnych. Oznajmił, że projekt uchwały 

dotyczy sześciu lokali położonych przy ul. Złotowskiej 19. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Powiedział, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej proponuje podjąć uchwałę  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych położonych przy  

ul. Złotowskiej 19 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy Łobżenica. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w powyższej sprawie 

wraz z autopoprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/336/18 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych przy ul. Złotowskiej 19 w Łobżenicy, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica - z autopoprawką. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/128/16 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r., w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych, na terenie Gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/128/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 29 stycznia 2016 r., w sprawie ustalenia opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych, na terenie Gminy Łobżenica.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/337/18 w sprawie zmiany uchwały Nr XV/128/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 29 stycznia 2016 r., w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych, na terenie Gminy Łobżenica. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobżenica – rejon ul. Targowej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował: „Komisja zgodnie z zakresem swoich kompetencji dokonała szczegółowej 

analizy sytuacji, bo tą uchwałę Rada 28 listopada podjęła i została przesłana do nadzoru 

Wojewody”. Oznajmił, że Wojewoda stwierdził jej nieważność ze względu na istotne 

naruszenie prawa. Powiedział: „Jeżeli patrzymy w uzasadnienie do rozstrzygnięcia 

nadzorczego to była kwestia linii rozgraniczających drogi o różnych kategoriach - drogi 

lokalnej z drogą zbiorczą, zapisów w tekście planu”.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że błędy 

zauważone przez Wojewodę wynikały z niedociągnięć, które zawierał projekt planu, 

wykonany przez projektanta. 
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Stwierdził: „Ponownie podejmujemy tą uchwałę, ale już z korektą tych błędów, które zostały 

wskazane”. Dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenica – rejon ul. Targowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/338/18 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Łobżenica – rejon ul. Targowej. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica  

w 2018 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu przez Radnego Grzegorza Bruskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Poinformował, że Komisja Rolnictwa przeanalizowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Łobżenica w 2018 roku. Oznajmił, że w posiedzeniu komisji uczestniczyła 

Pani …                              …        ., która przedstawiła problemy związane z bezdomnymi 

psami i kotami. Dodał, że komisja wnioskuje o przyjęcie powyższej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Podziękowała Pani …                              …        za działania podejmowane na rzecz 

bezdomnych zwierząt. Stwierdziła, że w Łobżenicy jest coraz mniej wałęsających się psów. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Podczas naszego spotkania na komisji omówiliśmy kilka problemów i chciałem 

Pani …               przekazać informację, że mamy już podjęte decyzje i ustalenia. W przyszłym 

tygodniu, może w poniedziałek lub wtorek, zaprosimy Panią. To dotyczyło współpracy ze 

szkołami, żywności, środków związanych z wypadkami psów. Jesteśmy przygotowani, żeby 

przedstawić jak to ma funkcjonować”. 

Pan Burmistrz poruszył również kwestię zanieczyszczania chodników psimi odchodami. 

Stwierdził, że temat ten powinien zostać omówiony podczas debaty dotyczącej porządku  

i bezpieczeństwa. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Dostrzegł potrzebę rozważenia kwestii „przytuliska czasowego” dla bezdomnych zwierząt.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Łobżenica w 2018 roku. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/339/18 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobżenica w 2018 roku. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja ogłosił przerwę  

w obradach. 

 

Po przerwie w obradach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących punktów: 

- Uchylenie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Łobżenica – rejon ul. Targowej,  

- Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Łobżenica – rejon ul. Targowej.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przy podejmowaniu Uchwały  

Nr XLI/338/18 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Łobżenica - rejon ul. Targowej nie zostały przegłosowane załączniki nr 2, 3 i 4. 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii zmiany porządku obrad. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu 

dotyczącego uchylenia uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobżenica – rejon ul. Targowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad.   

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja poddał pod 

głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenica – rejon  

ul. Targowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad.   

 

Ad. 18 Uchylenie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobżenica – rejon ul. Targowej 

 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchylenia 

Uchwały Nr XLI/338/18 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenica – rejon ul. Targowej. 

Następnie zapytał, kto z radnych jest przeciwny podjęciu uchwały oraz kto wstrzymał się od 

głosu. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/340/18 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XLI/338/18 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 30 stycznia 2018 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobżenica – rejon ul. Targowej. 

 

Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobżenica - rejon ul. Targowej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie załącznik nr 4 - rozstrzygnięcie o sposobie 

rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Łobżenica – rejon ul. Targowej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 4. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie załącznik nr 3 - rozstrzygnięcie o sposobie realizacji zapisanych  

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenica – rejon  

ul. Targowej, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych 

gminy oraz zasadach ich finansowania. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 3. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie załącznik nr 2 - rozstrzygnięcie w sprawie stwierdzenia, że projekt 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenica – rejon ul. Targowej 

nie narusza ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Łobżenica. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła załącznik nr 2. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Łobżenica – rejon ul. Targowej. 

Następnie zapytał, kto z radnych jest przeciwny podjęciu uchwały oraz kto wstrzymał się od 

głosu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/341/18 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Łobżenica - rejon ul. Targowej. 

 

Ad. 20 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2018-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2018-2034. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego analizowała zasadność zmian 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Opinia komisji jest pozytywna.  

Oznajmił: „W załączniku nr 2 zostały skorygowane przedsięwzięcia inwestycyjne. Jest to 

kwestia rozliczeń związanych z realizacją drogi Kruszki-Rataje-Łobżenica i również 

aktualizowania kosztów realizacji” budowy kanalizacji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego powiedział, że została 

zaktualizowana wysokość długu. Poinformował, że „wynika to z mniejszych kredytów, które 

zostały zaciągnięte na sfinansowanie zadań roku 2017”. Dostosowano również rozchody do 

poziomu spłat w poszczególnych latach.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2018-2034 

wraz z poprawkami, które otrzymali radni. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/342/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica 

na lata 2018-2034 - z poprawkami. 

 

Ad. 21 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2018 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu przez Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że niektóre zadania z różnych względów nie mogły zostać rozliczone  

w 2017 r.: modernizacja oświetlenia ulicznego w czterech miejscowościach, zadania 

drogowe. Oznajmił, że do budżetu zostały wprowadzone środki na projekt edukacyjny. 

Powiedział, że w wyniku zmian deficyt budżetowy zwiększy się o kwotę 1 mln 90 tys. zł. 

Poinformował: „Również musiały z tego tytułu być zwiększone upoważnienia do zaciągania 

zobowiązań dla Burmistrza”. Dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

„przyjmuje za uzasadnione te zmiany”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie zmian w budżecie Gminy na 2018 

rok. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w powyższej sprawie wraz  

z poprawkami, które otrzymali radni. 

 



 32 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/343/18 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2018 rok -  

z poprawkami. 

 

Ad. 22 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2018 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej wypracowała poprawkę do projektu 

ww. uchwały. Komisja zaproponowała, aby plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok  

w punkcie pierwszym w miesiącu lutym otrzymał następujące brzmienie: kontrola 

wykorzystania środków budżetowych w ramach funduszu sołeckiego za 2017 rok. 

Następnie otworzył dyskusję na ten temat. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, jaki ma być rodzaj kontroli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Komisja podała w swoim planie: analiza wydatków funduszy sołeckich pod 

kątem celowości. Chcę zwrócić uwagę. Jeśli chodzi o samą celowość to nie komisja ma 

wpływ na to. (…) Rada sołecka ustala. Komisja ma wpływ na sprawdzenie, czy to co zostało 

zaplanowane, czy zostało zakupione. Dlatego między innymi pomysł tej zmiany. No i potem 

ten zapis wyprzedzający do przodu: oraz założeń na 2018 rok”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził: „Ja to rozumiem. Tylko moje pytanie zmierza w tym kierunku, czy to ma być 

kontrola kompleksowa, problemowa czy wycinkowa”. Dodał: „Kwestia roku 2018 to 

rzeczywiście jest troszeczkę chybione dlatego, że my nie możemy kontrolować spraw, które 

są w toku”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Ta kontrola z wykorzystaniem środków to na pewno to jest wyrywkowo, 

sprawdzenie kilku sołectw, bo przecież nie będziecie sprawdzać wszystkiego, bo nie 

będziecie w stanie”. Dodał: „Komisja zdecyduje później, co będzie chciała z tym zrobić”. 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie poprawkę 

wypracowaną przez Komisję Oświaty i Polityki Społecznej, zgodnie z którą plan pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2018 rok w punkcie pierwszym w miesiącu lutym otrzymałby 

następujące brzmienie: kontrola wykorzystania środków budżetowych w ramach funduszu 

sołeckiego za 2017 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą 

poprawkę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2018 rok wraz z wprowadzoną poprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XLI/344/18 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy na 2018 rok - z poprawką. 

 

Ad. 23 Przedłożenie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2018 

rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił o zabranie głosu Przewodniczących Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Omówił plan pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2018 rok. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła plan pracy 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2018 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Omówił plan pracy Komisji Oświaty i Polityki Społecznej na 2018 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła plan pracy 

Komisji Oświaty i Polityki Społecznej na 2018 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Omówił plan pracy Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej na 2018 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła plan pracy 

Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej na 2018 rok. 

 

Plany pracy Komisji Rady Miejskiej stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad. 24 Przedstawienie sprawozdań z prac Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

Komisji Oświaty i Polityki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Komunalnej w 2017 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej o przedstawienie sprawozdań  

z działalności w 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w 2017 r. odbyła szesnaście 

posiedzeń. W ubiegłym roku miało również miejsce osiem wspólnych posiedzeń Komisji 
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Stałych Rady Miejskiej. Oznajmił, że frekwencja na posiedzeniach była wysoka. W pracach 

komisji uczestniczył Pan Burmistrz, Pan Wiceburmistrz oraz Pani Skarbnik.  

Radny Edward Starszak powiedział, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

wypracowała w 2017 r. 91 wniosków. Poinformował: „W 2017 r. poświęciliśmy dosyć dużo 

czasu i uwagi na wnioski mieszkańców w zakresie potrzeb zagospodarowania przestrzennego. 

Efektem tych analiz są projekty uchwał, które Rada podejmowała i jeszcze inne, które czekają 

w kolejce”.  

Oznajmił, że drugim ważnym tematem z zakresu działania komisji były sprawy budżetowe. 

Powiedział, że komisja zapoznała się z pracą Gminnego Centrum Kultury oraz pracowała nad 

nowym statutem Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Komisja opiniowała 

również założenia wydatków z zakresu promocji na 2018 rok, zapoznawała się z realizacją 

inwestycji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego dodał: „Jeżeli ktoś z Państwa 

chciałby zapoznać się z wnioskami szczegółowo, mam to na piśmie spisane, to jest siedem 

stron. Nie chciałbym tego tu odczytywać, tym bardziej, że będzie w materiałach, które 

Burmistrz przedstawia z realizacji wniosków”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Powiedział: „Panie Przewodniczący. Gdyby te materiały były w esesji, to każdy by się z tym 

zapoznał wcześniej”. Stwierdził: „Na pewno radni chcieliby się z tym zapoznać w programie 

esesja”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował: „Mam to w formie elektronicznej. Nie ma problemu. Przekażę Panu 

Łukaszowi, żeby udostępnił Państwu. Tu nie ma żadnych tajemnic”. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej pracowała zgodnie z przyjętym planem 

pracy. Komisja odbyła dziesięć posiedzeń indywidualnych. Dodatkowo w 2017 r. miało 

miejsce osiem wspólnych posiedzeń Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Powiedział, że frekwencja na posiedzeniach komisji była wysoka. Poinformował, że  

w pracach komisji uczestniczyli Burmistrz Łobżenicy, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, 
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Dyrektor Centrum Administracyjno-Finansowego, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej oraz inni zaproszeni goście. 

Radny Mariusz Wiśniewski oznajmił, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej wypracowała 

13 wniosków, które za pośrednictwem Przewodniczącego Rady zostały przekazane Panu 

Burmistrzowi. Dodał, że komisja była zaangażowana w reformę oświaty. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Poinformował, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej pracowała zgodnie  

z przyjętym planem pracy. Komisja odbyła siedemnaście posiedzeń indywidualnych. 

Dodatkowo w 2017 r. miało miejsce osiem wspólnych posiedzeń Komisji Stałych Rady 

Miejskiej. 

Oznajmił, że frekwencja na posiedzeniach komisji była wysoka. Powiedział, że komisja  

w 2017 r. dokonała objazdu wszystkich dróg gminnych. W pracach komisji uczestniczyli 

Burmistrz Łobżenicy, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, pracownicy Urzędu Miejskiego 

oraz zaproszeni goście. 

Radny Grzegorz Bruski dodał, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej 

wypracowała 30 wniosków. Zostały one przekazane do Burmistrza Łobżenicy w celu 

realizacji. 

 

Ad. 25 Interpelacje, zapytania radnych  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zwrócił uwagę na utrudnienia w ruchu drogowym na ul. Wojska Polskiego w Łobżenicy 

spowodowane parkowaniem pojazdów. Wnioskował o rozważenie możliwości postawienia na 

tej ulicy znaku droga osiedlowa. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Grzegorz Bruski 

Zadał następujące pytania:  

- „Na jakim etapie jest sprawa porozumienia z Lasami Państwowymi w sprawie 

partycypowania w kosztach naprawy drogi” z Witrogoszczy-Kolonia do Sypniewa ?  

- „Kiedy zostanie zorganizowane spotkanie w sprawie melioracji zgodnie z wnioskiem 

Komisji Komunalnej i Rolnictwa ?” 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że zostanie zasięgnięta opinia policji w sprawie wniosku Radnego Ryszarda 

Biniaka. 

Powiedział: „Jeżeli chodzi o porozumienie z lasami. Otrzymaliśmy odpowiedź. Lasy nie 

otrzymały pieniędzy, ale miał być tak zwany dopalacz w styczniu. Spróbujemy się 

skontaktować czy jest jakaś szansa”. 

Pan Burmistrz oznajmił, że spotkanie w sprawie melioracji odbędzie się do dnia 15 lutego 

2018 r. Dodał: „Dzisiaj omówiliśmy to wstępnie. Spółka wodna ma przygotować propozycje 

na ten rok, żebyśmy mieli po prostu o czym dyskutować”. 

 

Ad. 25 Wolne głosy i wnioski 

 

Pani …                   …      . 

Zwróciła się do Burmistrza Łobżenicy: „Czy i w jaki sposób my mamy wyjechać, kupić 

chleb, jakiekolwiek zakupy ? O karetce nie wspomnę”. Zapytała, czy ma wsadzić małe 

dziecko i starszą osobę do „ciągnika i jechać na pogotowie”. Dodała: „Samochodem nie 

idzie”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Wczoraj była Pani u mnie”. 

 

Pani …                   …      . 

Oznajmiła: „I jeszcze Panu przerwę. Byłam wczoraj u Pana i Pan mi powiedział, że 

sprzedałem gruz i kupiłem samochód. Czyli Pan ze mnie zadrwił. Nie odpowiedział mi Pan 

na pytanie jak ja wyjadę”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył: „To spotkanie odbyło się wczoraj. Pani była u mnie. Proszę Panią. Z całym 

szacunkiem dla Pani. Kultura zawsze obowiązuje w dwie strony. Jeżeli Pani przypomni sobie 

to w jaki sposób Pani mnie pytała o drogę i była Pani ja nie wiem czy dwudziestą czy 

trzydziestą osobą i tak prowokacyjnie po prostu Pani pytała to się zgadza, tak 

odpowiedziałem, za co Panią publicznie przepraszam”. 

W dalszej części wypowiedzi Burmistrz Łobżenicy stwierdził, że rozumie pretensje 

mieszkańców Kościerzyna Małego. Powiedział: „Sto trzydzieści siedem kilometrów dróg 
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gruntowych w podobnym stanie jak Wasze. To są drogi na terenie wszystkich naszych 

sołectw. Tak samo jak Państwo przychodzą wszyscy sołtysi, mieszkańcy, bo również chcą 

wyjechać z domu. Jesteśmy od trzech lat. Zastaliśmy trudną sytuację finansową, o czym 

każdy z Państwa wie. Nie było z naszej strony chwili zaniechania. Pracujemy z Burmistrzem 

Lewandowskim po kilkanaście godzin dziennie”. 

Pan Burmistrz stwierdził: „W ostatnich trzech latach naprawdę zrobiliśmy sporo dróg”. 

Oznajmił: „Moją osobistą ambicją proszę Panią jest, żeby drogi były wszędzie przejezdne. 

Ograniczają nas pieniądze”. Dodał: „Kupiliśmy równiarkę. Kupiliśmy walec. Zaczęliśmy 

systemowo na tych drogach pracować. (…) I przyszedł tak tragiczny rok, że jedna droga 

zjechała nam”.  

 

Mieszkaniec Kościerzyna Małego   

Stwierdził: „Autobus jeździ do Pana Dudka dwadzieścia lat. Co zrobiliście ? (…) Rzuciliście 

trochę gruzu”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył: „Sporo zostało zrobione na drogach. Jest naprawdę progres. Ja rozumiem, że nie 

jesteście z tego jeszcze zadowoleni, ale nie wykorzystujcie tego do robienia po prostu złej 

atmosfery. No przecież wszystkim nam zależy, żeby te drogi zrobić”. 

 

Pan …                   …    . 

Poinformował, że koło dawnej świetlicy w Kościerzynie Małym znajdował się gruz 

dostarczony przez mieszkańców. Powiedział: „To miało być przeznaczone na nasze drogi  

w Kościerzynie Małym. Raptownie ktoś podjechał, zgarnął gruz. Wsiąkł. Nie ma”. Zapytał, 

gdzie ten gruz został wywieziony.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Sprawdzę to”. 

 

Pan …                   …    . 

Poinformował, że ma niepełnosprawne dziecko. Powiedział: „Przywieźcie nam tego gruzu. 

(…) My sami to po prostu rozgarniemy”. Oznajmił, że z powodu nieprzejezdnych dróg 

mleczarnia nie odbierze w dniu jutrzejszym mleka. Z tej samej przyczyny Pan ……                    

…    ……. nie może dokończyć modernizacji gospodarstwa.  
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Pani …                   …      . 

Powiedziała: „Bardzo proszę jutro o gruz”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Bądźmy dla siebie wyrozumiali. Mówiąc krótko. Naprawdę nie zlewamy tego 

tematu”. Dodał: „Przyjdzie inny Burmistrz i będzie ta sama jazda”. 

 

Mieszkaniec Kościerzyna Małego 

Stwierdził: „Pan Burmistrz kupił równiarkę. Ile razy była w Kościerzynie Małym. Dwa razy 

była”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że Gmina posiada jedną równiarkę. Powiedział: „Jeżeli będzie jedna 

równiarka to ona na Kolonii będzie w lipcu. Tak być nie może. Muszą być dwie, a może trzy. 

Zobaczymy”. 

 

Pan …                   …    . 

Oświadczył: „Mam chore dziecko. Pan Burmistrz wie o tym dobrze. (…) To jest normalnie 

wstyd, żebym ja chore dziecko woził traktorem”. Dodał, że w razie potrzeby do mieszkańców 

nie dojedzie karetka pogotowia. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Poinformował, że w sołectwie Dźwierszno Małe znajduje się ponad 20 km dróg gminnych. 

Stwierdził: „U nas w Dźwiersznie Małym też nie mogą wyjechać”.  

 

Pani …                   …           . 

Powiedziała: „Problem z drogami jest nie od dziś. Wiemy jakie było lato. Dlaczego nikt się 

nie zainteresował, że już latem czy nawet na początku lata, bo wiosna też była mokra, należy 

się zainteresować melioracją. Dlaczego dopiero teraz kiedy jest katastrofa normalna ? 

Dlaczego pozwolono zniszczyć drogę w Trzeboniu ? (…) Dlaczego tam nie było zrobionej 

melioracji żadnej. Zrobiono nową drogę, która została zniszczona”.  

Następnie zapytała Pana Burmistrza, czy sprzątnięto liście w Alei Seydy. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Stwierdził: „Wszyscy wiemy jaki jest rok”. Oznajmił, że nawet wyjeżdżając z Łobżenicy  

w kierunku Wysokiej „wszystko pływa”. Powiedział: „To nie jest nasza wina”.  

Kontynuował: „Był Starosta. Też mówił, że cały, nie nasza Gmina Łobżenica, tylko cały 

powiat po prostu pływa. Województwo pływa. I nie żądajcie od nas, że my nie wiadomo skąd 

raptem wszystkim pomożemy”.  

Zwrócił się do mieszkańców obecnych w sali sesyjnej: „Nikogo nie obrażając oczywiście. 

Czy Wy na podwórkach macie wszystko poutwardzane ? (…) Nie wszyscy”.  

Dodał: „Sukcesywnie cały czas kupę pieniędzy idzie w drogi”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Stwierdził, że uwagi mieszkańców dotyczące dróg są uzasadnione. Powiedział, że drogi 

gminne to priorytet. 

Oznajmił: „Chcę tutaj Pani …                   …     . odpowiedzieć, że nie ma sytuacji, że teraz się 

obudziliśmy”. Przypomniał, że Gmina wykonała 8 km dróg asfaltowych (Łobżenica-Kruszki, 

Walentynowo, Fanianowo, Izdebki, Trzeboń). Poinformował, że w 2017 r. opracowana 

została dokumentacja techniczna na utwardzenie ponad 15 km dróg gminnych. Powiedział: 

„Utwardziliśmy około jedną piątą z uwagi na brak środków, ale mamy już dokumentację i to 

nie są ostatnie drogi”.  

Zastępca Burmistrza Łobżenicy stwierdził: „Naszym teraz najważniejszym zadaniem jest, aby 

jeszcze na koniec pierwszego kwartału dodatkowe pieniądze z budżetu Gminy na drogi 

wyasygnować, bo to co mamy to jest zdecydowanie za mało. Sami o tym wiemy, że blokuje 

nas przede wszystkim w Wieloletniej Prognozie Finansowej i w budżecie Gminy inwestycja 

najważniejsza, do której wczoraj zawiozłem do Poznania uzupełnienie wniosku, to jest 

modernizacja naszej oczyszczalni. Jeżeli tam się wszystko potoczy zgodnie z naszym planem, 

czyli otrzymamy dotację, na pewno na koniec pierwszego kwartału Pani Skarbnik wspólnie  

z Panem Burmistrzem przedłożą rozwiązanie, że będą dodatkowe pieniądze na drogi” - na 

zakup kruszywa, które zostanie wbudowane w drogi gruntowe na terenie całej Gminy. 

Następnie Pan Wiceburmistrz powiedział, że przyczyną uszkodzenia drogi gruntowej  

w Trzeboniu były warunki pogodowe oraz brak melioracji na gruntach rolnych. Droga została 

dobrze wykonana. Oznajmił: „Dzisiaj był specjalnie projektant, bo ma znaleźć rozwiązanie  

z Prezesem ZGKiM Panem Kazimierzem Wasiakiem. Uzgodniliśmy, że będziemy robić 

przepusty w takiej ilości jak to będzie konieczne”. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że Pan Prezes Kazimierz Wasiak zobowiązał 

się do partycypowania w kosztach modernizacji oczyszczalni ścieków.  

Poprosił mieszkańców o zaufanie, że odcinki, które są w złym stanie, zostaną naprawione. 

 

Pani …                   …      . 

Zapytała, czy na dzień dzisiejszy jest „jakiś gruz zakupiony”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Tak. Na dzień dzisiejszy jest zakupione 100 ton gruzu, takiego awaryjnego”. 

Zapytał: „Panie Prezesie. Jest ten gruz u Pana ?” 

 

Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy  

Sp. z o.o. Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że już tylko 50 ton. 

 

Mieszkaniec Kościerzyna Małego 

Stwierdził: „To jest nic”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapytał: „Ile przepustów Panie Prezesie w Kościerzynce przez sobotę, niedzielę było 

zrobione ?” 

 

Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy  

Sp. z o.o. Kazimierz Wasiak 

Oznajmił: „Trzy i czwarty dzisiaj”. 

 

Mieszkaniec Kościerzyna Małego 

Nawiązał do kwestii uszkodzonej drogi gruntowej w Trzeboniu. Stwierdził: „Pan Olek 

oczywiście wyczyścił rów i zeszła woda z pola i wymyło”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zwrócił uwagę na problemy z wodą w Walentynowie i Pieśnie. Dodał: „Jako Rada będziemy 

musieli usiąść, pomyśleć, z czego zrezygnować właśnie na rzecz przywrócenia tego stanu 

dróg, żeby były przejezdne”. 
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Pani …                   …      . 

Zapytała: „Czy jutro będzie ten gruz ? Czy musimy interweniować wyżej ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Przejedziemy dzisiaj. Ocenimy ile gruzu potrzeba. Ja do Pani przedzwonię jutro 

rano. Powiem”. 

 

Pan …                …    ……. 

Powiedział, że tematem dróg można było zająć się wcześniej. 

 

Pan …                ………. 

Zaproponował, aby „zaprosić sołtysów, gości tutaj, tutaj gdzie tu siedzimy i zapisać sobie, 

gdzie naprawdę trzeba naprawić te drogi”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Dziamara 

Stwierdził, że jakość gruzu do napraw dróg powinna być odpowiednia. Dodał: „Jak 

największy kaliber tego gruzu w to błoto trzeba rzucać”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że w dniu 7 lutego 2018 r. w Ujskim Domu Kultury organizowane jest 

spotkanie z Panem Marszałkiem Grabowskim dotyczące środków unijnych. Poprosił 

zainteresowane osoby o zgłaszanie się do dnia 5 lutego do sekretariatu Urzędu Miejskiego. 

Odpowiedział również na pytanie dotyczące Alei Seydy. Oznajmił: „Liście zostały zebrane. 

Dowiem się czy zostały spalone czy wywiezione. A w tym roku chcemy podciąć lekko 

gałęzie”. 

 

Ad. 26 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 16:50 zakończył obrady XLI sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 


